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§ 43  Sammanträdets öppnande 
  Ordförande Roger Suup (S) förklarar gymnasienämnden för öppnat. 

 

 

 

 

 

§ 44  Val av två justerare samt tid för justering av protokoll 
 

Ärendebeskrivning 
Ordförande Roger Suup (S) ställer frågan om val av två justerare samt tid för justering. 

 

 

Förslag till beslut 
Mötet föreslår att justering sker elektroniskt senast den 30 maj 2022 och att Rolf Häggqvist (S) 

och Ingrid Metelius (S) väljs som justerare.  

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att välja Rolf Häggqvist (S) och Ingrid Metelius (S) till justerare.  

att protokollet justeras elektroniskt senast den 30 maj 2022.   
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§ 45  Förslag till dagordning 
 

Ärendebeskrivning 
Dagordningen är utskickad i samband med kallelsen till sammanträdet. Ordförande ställer 

frågan om dagordning kan godkännas. 
 

Tillägg 

Tillägg önskas under § 67 Övriga frågor. 

 
§ 67 Övriga frågor 

a) Aktuell skolpolitik i Piteå – Karl-Erik Taivalsaari (V) 

b) Ridinriktning på Lapplands Gymnasium Gällivare – Karl-Erik Taivalsaari (V) 

c) Anläggningsfordon – Roger Suup (S) 

 

Underlag 
1. Dagordning 2022-05-30 med bilaga till §§ 46 – 50, 56 – 58, 60 – 62, 64 och 66 

 

 

Förslag till beslut 
att mötet godkänner dagordningen med föreslagna tillägg under § 67 Övriga frågor.  

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar  
att mötet godkänner dagordningen med föreslagna tillägg under § 67 Övriga frågor. 
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§ 46 Ekonomisk rapport, januari - april 2022 
 

Ärendebeskrivning 
För att förstärka den interna kontrollen över Lapplands Gymnasiums budget sker en 

ekonomisk uppföljning vid varje nämndssammanträde på enhetsnivå. 

 

Controller Malin Hörnström redovisar för gymnasienämnden en ekonomisk rapport för 

perioden 1 januari – 30 april 2022. Den totala avvikelsen för perioden blev +4 397 tkr. 

 

 

Enhetsvis 

 

 Intäkter jan – april 2022 (exkl. IKE)   

LG 

enhetsvis  
Utfall (tkr) 
 

Budgeterat 
  

Avvikelse 
 

Gällivare 4 036 3 641 395 

Jokkmokk 237 331 -94 

Kiruna 1 328 1 324 4 

Pajala 652 279 373 

Totalt 6 253 5 575 678 

• Gällivare: Högre ersättning från Riksidrottsförbundet samt ökad försäljning i yrkesprogrammen. 

• Jokkmokk: Statsbidrag lärarassistent. 

• Pajala: Felbokad intäkt för avyttrad investering – kommer justeras. 

 

 Personal jan – april 2022 (exkl. IKE)   

LG  

enhetsvis 
Utfall (tkr) 
 

Budgeterat 
 

Avvikelse 
 

Gällivare -18 855 -19 181 325 

Jokkmokk -4 146 -4192 47 

Kiruna -22 588 -22 765 177 

Pajala -5 268 -5 158 -110 

Totalt -50 856 -51 295 440 

• Gällivare: Vakanta tjänster i el- och energiprogrammet, dock ökad kostnad för exempelvis  

övertid samt personalkostnad till elevboende. 

• Kiruna: Medel till tjänster som tillsätts under hösten. 

• Pajala: Utbetald semesterlön i samband med avslutad anställning samtidigt som ny anställd får lön. 

 

 

 Övriga kostnader jan – april 2022 (exkl. IKE)   

LG  

enhetsvis 
Utfall (tkr) 
 

Budgeterat  
  

Avvikelse 
 

Gällivare -3 771 -3 602 -169 

Jokkmokk -295 -702 407 

Kiruna -2 613 -3 060 447 

Pajala -415 -774 359 

Totalt -7 094 -8 138 1 044 
• Gällivare: Större engångsutgifter i början av året för skidgymnasiet samt köpt tjänst till kurs för ny  

inriktning i VVS- och fastighetsprogrammet. 

• Jokkmokk, Kiruna och Pajala: Gör större inköp under hösten i jämförelse med vårterminen. 
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Resultat verksamheterna Lapplands Gymnasium  

 

 

 Totalt per ort, jan – april 2022 (exkl. IKE)   

LG  

 
Utfall (tkr) 
 

Budgeterat 
  

Avvikelse 
 

Gällivare -18 590 -19 141 552 

Jokkmokk -4 204 -4 563 359 

Kiruna -23 872 -24 501 629 

Pajala -5 031 -5 653 622 

Totalt -51 697 -53 858 2 162 

• Avvikelsen är resultatet av intäkter, personalkostnader och övriga kostnader. Se föregående 

sida. 

 

 

Interkommunala intäkter och kostnader (IKE) jan – april 2022  

LG  

 
Utfall (tkr) 
 

Budgeterat 
  

Avvikelse 
 

IKE intäkter 2 310 2 100 210 

IKE kostnader -8 075 -8 466 392 

Totalt -5 765 -6 367 601 

• Intäkterna har varit större än budgeterat för perioden samt kostnaderna mindre. 

 

 

 Rektor/chefer jan – april 2022    

LG  

 
Utfall (tkr) 
 

Budgeterat 
  

Avvikelse 
 

Intäkter 0 0 0 

Personal -3 233 -3 066 -168 

Övriga 
kostnader 

-65 -133 68 

Totalt -3 298 -3 199 -100 

• Det negativa resultatet för personalkostnader beror på en dubbel bokning av lön vilket ska 

justeras. 

 

 

 

Totalt LG specificerat per verksamhet jan – april  Avvikelse 
(tkr) 

 

Avvikelse IKE  601 

Avvikelse rektorer/chefer -100 

Avvikelse verksamheterna 2 162 

Avvikelse LG centralt 1 734 

Totalt 4 397 
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Sammanfattningsvis blev det sammantagna resultatet för Lapplands Gymnasium under 

perioden januari – april 2022, +4 397 tkr. Enheterna, IKE och de centrala posterna visar 

ett positivt resultat medan rektorer/chefer visar ett negativt resultat. Avvikelsen för den 

posten blev -100 tkr vilket orsakats av en dubbel bokföring av löner som kommer att 

justeras. 

Gymnasienämnden diskuterar vikten av att ha uppsikt över personalkostnaderna, som är den 

stora kostnadsposten, samt kostnader för yrkesprogrammen gällande virke, bränsle och annat 

material som har ökat i pris. 

 

Underlag 

1. Bilaga 1. Ekonomisk rapport Lapplands Gymnasium 1 januari – 30 april 2022 

 

 

Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för redovisningen och lägga den med godkännande till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för redovisningen och lägga den med godkännande till handlingarna. 
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§ 47  LG Gällivare 1 och 3 samt LG Kiruna 1, förklaringar till underskott     

         2021 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens sammanträde 2022-02-16 visade den totala ekonomiska rapporten för 

budgetår 2021 att Lapplands Gymnasium Gällivare enhet 1 och 3 samt Lapplands Gymnasium 

Kiruna enhet 1 hade stora negativa avvikelser inom vissa poster i förhållande till det 

budgeterade. 
 

Budgetår 

2021 
Intäkter (tkr) Personal (tkr) Övriga 

kostn. 

(tkr) Total (tkr) 

 Budget Avvikelse Budget Avvikelse Budget Avvikelse Budget Avvikelse 

LG 

Gällivare 

Enhet 1 

 
-2 277 

 
130 

 
16 193 

 
-522 

 
3 057 

 
-1 530 

 
16 973 

 

 
-1 923 

LG 

Gällivare 

Enhet 3 

 
-2 275 

 
305 

 
17 685 

 
-136 

 
3 002 

 
-2 814 

 
18 412 

 
-2 645 

LG 

Kiruna 

Enhet 1 

 

-564 

 

693 
 
17 450 

 
-1 093 

 
1 166 

 
401 

 
18 052 

 
1 

 
Gymnasienämnden beslutade 2022-02-16 

att förvaltningen får i uppdrag att analysera orsak till det underskott som enheten 1 och 3 på 

Lapplands Gymnasium Gällivare och enhet 1 på Lapplands Gymnasium Kiruna genererat samt 

förslag på åtgärder.  

----  

 

Controller Malin Hörnström redovisar för gymnasienämnden de tillfälliga, bestående och 

övriga kostnaderna som uppstått hos enheterna samt åtgärder. 

 

Gällivare enhet 1 

De tillfälliga kostnaderna som inte var budgeterad för året 2021 var på cirka 1 200 tkr. Det 

gällde covidstöd, arbetsmiljöåtgärder på grund utav flytten, inhyrd personal till Bygg- och 

anläggningsprogrammet, ökade logikostnader för läger gällande skidgymnasiet, gymkort till 

skidgymnasiet samt investering på drift då nämnden beslutade att flytta äskande om 

investeringsbudget 2022 till kostnader på driften 2021 eftersom verksamheten signalerat om 

överskott. 

De bestående kostnaderna som kommer att återkomma framöver blev på cirka 400 tkr. Det 

gäller ökade driftkostnader för skidgymnasiet för fordon, prisökningar på material till 

yrkesprogrammen, leasingkostnad för rullskidband, personal till elevboende samt dyrare avtal 

för leasingbilar. 

Övriga kostnader på cirka 300 tkr gäller försäkringar till bilar och arbetskläder till Bygg- och 

anläggningsprogrammet. 

 

Kortsiktiga och långsiktiga åtgärder planeras som exempelvis att inhyrd personal inte är 

planerat framåt, investeringsbeslut och äskande ska följa förbundets investeringsreglemente, 

schabloner för programkostnader och läromedel ses över och tydligare fokus på åtgärder vid 

signal om negativa avvikelser vid månadsrapporteringen. 
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Gällivare enhet 3 

De tillfälliga kostnaderna som inte var budgeterat för året 2021 var på cirka 1 700 tkr. Det 

gällde covidstöd, arbetsmiljöåtgärder kopplad till flytten, utrustning till körplanen samt 

investering på drift då nämnden beslutade att flytta äskande om investeringsbudget 2022 till 

kostnader på driften 2021 eftersom verksamheten signalerat om överskott. 

De bestående kostnaderna som kommer att återkomma framöver blev på cirka 1 000 tkr. Det 

gäller till inhyrd personal på grund utav ökat antal elevplatser på transportinriktningen, ökade 

kostnader för drivmedel, leasingutrustning, körplanen samt material till yrkesprogrammen. 

Övrig kostnad på cirka 100 tkr gäller nedskrivning av investeringsbidrag från LKAB. 

 

Kortsiktiga och långsiktiga åtgärder planeras som exempelvis att inhyrd personal justeras 

budgettekniskt av statsbidrag, dialog med Gällivare kommun angående körplan som tidigare 

var en fri nyttighet, schabloner för programkostnader och läromedel ses över och dialog kring 

utökning av elevplatser vid antagningsförfarandet. 

 

 

Kiruna enhet 1 

Rektor har hållt den totala budgeten och har därmed inget egentligt underskott. Däremot hade 

posten personal ett större underskott men som vägdes upp av det positiva resultatet för posterna 

intäkter och övriga kostnader. 

Den avvikande personalkostnaden blev på -1 093 tkr vilket förklarades som extra insatt 

covidstöd samt extra insatser för kvotflyktingar. 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2022-02-16, § 4 Ekonomisk rapport, januari – december 

2021 

2. Gymnasienämndens arbetsutskotts protokoll 2022-03-15 § 24 LG Gällivare 1 och 3 samt 

LG Kiruna 1, förklaringar till underskott 2021, Bilaga 2. Analys av underskott LG 

Gällivare enhet 1 och enhet 3 samt Kiruna enhet 1 Lapplands Gymnasium 

3. Gymnasienämndens protokoll 2022-03-30 § 24 LG Gällivare 1 och 3 samt LG Kiruna 1, 

förklaringar till underskott 

4. Bilaga 2. Orsaker till redovisad negativ budgetavvikelse 2021 enhetsnivå 

 

 

Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna. 
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§ 48  Budgetram 2021 respektive 2022 enhet 3 Gällivare 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens sammanträde 2022-02-16 redovisade den dåvarande biträdande 

gymnasiechef Klas Bergman för gymnasienämnden en jämförelse mellan den tilldelade 

budgetramen på enhetsnivå för budgetår 2022 med 2021. 

 

 Budget 2022 (tkr) Ökning mot budget 2021 (tkr) 

Ram från direktionen 202 199 +4 096 

Skidgymnasiet, Gällivare 4 711 +107 

Snowboard/Freeski, Kiruna 1 001 +19 
 

• Endast direktionens ram fördelas. 

• Skidgymnasiet och snowboard/freeski budgeteras som intäkt i LG Gällivare enhet 1 och 

LG Kiruna enhet 3. 

• Den budgeterade löneökningen på 1 986 tkr (2,2%) budgeteras centralt och delas ut till 

enheterna efter lönerevisionen. 

 

Tabell nedan visar hur det skulle se ut om en totalram på 207 911 tkr inklusive löneökningar 

fördelades direkt till enheterna. Den modellen användes fram till och med budgetår 2021.  

 

 2021 (tkr) 2022 (tkr) +/- (tkr) 

Förvaltningen 39 550 37 656 -1 894 

Förvaltningen, centralt 9 181 8 815 -366 

Förvaltningen, rektorer 10 069 9 740 -329 

Förvaltningen, IKE 20 300 19 100 -1 200 

LG Gällivare 58 404 63 189 4 785 

LG Gällivare 1 17 089 16 882 -207 

LG Gällivare 2 15 033 15 827 794 

LG Gällivare 3 18 410 21 670 3 260 

LG Gällivare admin 7 872 8 809 937 

LG Jokkmokk 14 575 13 988 -587 

LG Kiruna 73 843 75 798 1 955 

LG Kiruna 1 17 983 18 170 187 

LG Kiruna 2 23 772 23 092 -680 

LG Kiruna 3 25 065 26 155 1 090 

LG Kiruna admin 7 023 8 382 1 359 

LG Pajala 17 317 17 280 -37 

LG Totalt 203 689 207 911 4 222 

 
Lapplands Gymnasium Jokkmokk får en minskad budget då elevantalet har minskat. Lapplands 

Gymnasium Pajala har i stort sett samma budget som budgetåret 2021. Administrationerna på 

Lapplands Gymnasium Gällivare och i Kiruna har fått en ökad budget i jämförelse med 

budgetår 2021 på grund utav kommande inköp av elev- och personaldatorer samt annan 

tillhörande teknik.  

 

Gymnasienämnden beslutade 2022-02-16  

att förvaltningen får i uppdrag att specifikt analysera orsak till skillnaden på den ökade 

budgetram från budgetår 2021 till 2022 som enhet 3 på Lapplands Gymnasium Gällivare har fått 

utifrån de parametrar som visas i budgetmodellen.  
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Controller Malin Hörnström redovisar för gymnasienämnden om att enhet 3 på Lapplands 

Gymnasium Gällivare har signalerat under flera år om att enheten har svårigheter med att hålla 

budget och kvalitet på främst yrkesprogrammen. På enheten finns bland annat Fordons- och 

transportprogrammet och Industriprogrammet. Där behövs en utökad ram för 2,3 lärartjänster 

som ska ersätta inhyrd personal. 

På ekonomiprogrammet behövs 0,5 lärartjänst till juridikinriktning som startas till hösten 2022. 

För övrigt justeras programschablonen för att matcha de ökade priskostnaderna ute på 

marknaden. 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2022-02-16, § 5 Jämförelse budget 2021/2022 på enhetsnivå 

2. Gymnasienämndens arbetsutskotts protokoll 2022-03-15 § 25 Jämförelse budget 2021/2022 

på enhetsnivå. Bilaga 3. Budgetram 2021 respektive 2022 enhet 3 Gällivare Lapplands 

Gymnasium 

3. Gymnasienämndens protokoll 2022-03-30 § 25 Budgetram 2021 respektive 2022 enhet 3 

Gällivare 

4. Bilaga 3. Analys av ökad budgetram 2022 

 

 

Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna. 
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§ 49  Personalläge inför hösten 
 

Ärendebeskrivning 
I gymnasienämndens årscykel finns fasta ärenden som ska behandlas av nämnden under 

bestämda tider på året och dit hör bland annat Personalläge inför hösten. 

 

Biträdande gymnasiechef Inger Hieta informerar för gymnasienämnden om de avgångar, 

ledigheter samt vakanser som kräver rekrytering inför hösten. 

 

 Vakanser som 

kräver 

rekrytering 

Varav 

pensionsavgång, 

barn- eller 

tjänstledighet 

Eventuell 

övertalighet 

Gällivare 12 5 0 

Jokkmokk 4 1 0 

Kiruna 16 10 0 

Pajala 2 1 0 

Totalt 34 17 0 

 

De vakanta tjänsterna gäller exempelvis inom ämnesområdena engelsk, ma/no, sv/so, 

lärare till el-programmen, lärar- och elevassistenter, LKAB profilsamordnare, 

handläggare och fjärrhandledare.  

 

Underlag 
1. Bilaga 4. Personalläge inför hösten 2022 

 

 

Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för informationen och med godkännande lägga den till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för informationen och med godkännande lägga den till handlingarna. 
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§ 50  Redovisning av drogförebyggande arbete 
 

Ärendebeskrivning 
I gymnasienämndens årscykel finns fasta ärenden som ska behandlas av nämnden under 

bestämda tider på året och dit hör bland annat Redovisning drogförebyggande arbete. 

 

Biträdande gymnasiechef Inger Hieta informerar gymnasienämnden om det 

drogförebyggande arbetet som har pågått i verksamheterna under läsåret 2021/2022 

vilket har skett genom exempelvis elevhälsan, mentorer, samarbete med antidroggrupp, 

polis och socialtjänst. Drogpolicy finns på varje ort. 

Lapplands Gymnasiums skolor har haft tobak som fokusområde under läsåret vilket 

gymnasienämnden beslutade om 2021-05-26. 

 

Gymnasienämnden diskuterar om kommande års fokusområde. 

 

Underlag 
1. Bilaga 5. Årscykel – Lapplands Gymnasiums drogförebyggande arbete 

 

 

Förslag till beslut 
att förvaltningen själv får utse nytt fokusområde till det drogförebyggande arbetet gällande 

kommande läsår 2022/2023. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen själv får utse nytt fokusområde till det drogförebyggande arbetet gällande 

kommande läsår 2022/2023. 
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§ 51  Förstelärare – återkoppling samt statusrapport 
 

Ärendebeskrivning 
Gymnasienämnden har tidigare under året beslutat att följa upp försteläraruppdragen samt att i 

september planera och bjuda in alla förstelärarna till ett seminarium. 

 

Förstelärarna i Pajala har bjudits in till dagens sammanträde för att informera 

gymnasienämnden om sitt uppdrag. 

 

Britta Tervaniemi  

-Språk- och kunskapsutvecklande arbetssätt (SKUA) – är ett arbetssätt för att stödja 

flerspråkiga barns lärande i skolan. Detta arbetssätt har även visat sig vara positivt för alla 

elever. Eleverna får arbeta med det språk och begrepp som är typiskt för det specifika 

ämnesområdet. 

-Entreprenöriellt lärande - innebär att utveckla förmågor som att exempelvis vara företagsam, 

ta för sig, ansvara och omsätta idéer till handling och vara delaktig i samhället. 

 

Anna-Stina Kero 

-Digitala verktyg med fjärrdidaktik – målet är att skapa ett utbildningsmaterial för nya och 

erfarna fjärrlärare som ökar kvalitén, förbättrar och ger verktyg i fjärrundervisningen. 

 

Arne Hannerdahl  

-Programmering – innebär att instruera exempelvis en miniräknare, robot eller dator, att utföra 

ett visst arbete och förstå nyttan av det i sin vardag.  

  

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2022-02-16, § 14 Förstelärare – uppföljning 

gymnasienämnd 2 

2. Gymnasienämndens protokoll 2022-03-30, § 28 Förstelärare – återkoppling samt 

statusrapport 

 

 

Förslag till beslut 
att tacka förstelärarna Arne Hannerdahl, Anna-Stina Kero och Britta Tervaniemi för en 

intressant redovisning av sina försteläraruppdrag. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förstelärarna Arne Hannerdahl, Anna-Stina Kero och Britta Tervaniemi för en 

intressant redovisning av sina försteläraruppdrag. 
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§ 52  Redovisning av elevenkät 
 

Ärendebeskrivning 
I gymnasienämndens årscykel finns fasta ärenden som ska behandlas av nämnden under 

bestämda tider på året och dit hör bland annat Redovisning av elevenkät. 

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om att förvaltningen 

önskar hänskjuta ärendet till hösten 2022. 

 

Gymnasienämndens arbetsutskott beslutade 2022-05-06 
att föreslå gymnasienämnden besluta vid gymnasienämndens sammanträde den 18 maj 2022 

att hänskjuta Redovisningen av elevenkäten till höstens sammanträde 2022.  

 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens arbetsutskotts sammanträdesprotokoll 2022-05-06 § 51 Redovisning 

av elevenkät 

 

 

Förslag till beslut 
att hänskjuta Redovisningen av elevenkäten till höstens sammanträde 2022.  

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att hänskjuta Redovisningen av elevenkäten till höstens sammanträde 2022.  
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§ 53  Redovisning av medarbetarenkät - utgår 
 

Ärendebeskrivning 
I gymnasienämndens årscykel finns fasta ärenden som ska behandlas av nämnden under 

bestämda tider på året och dit hör bland annat Redovisning medarbetarenkät. 

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om att ärendet utgår. 

Direktionen har beslutat att medarbetarenkäten ska genomföras var 18 månad för att 

möjliggöra att eventuella insatser utifrån enkätens resultat skall hinna sättas in och 

därmed kunna ge ett resultat. Enkäten kommer att genomföras hösten 2022 vilket medför 

att redovisningen av enkätsvaren måste skjutas upp.  

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens arbetsutskotts sammanträdesprotokoll 2022-05-06 § 52 Redovisning 

av medarbetarenkät - utgår 

 

 

Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att redovisa resultatet då medarbetarenkäten är genomförd. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att redovisa resultatet då medarbetarenkäten är genomförd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TeamEngine E-Signing

TeamEngine Document E-Sign ID: B84BAAC3-A175-4716-B64D-4657329834FC. Page 17 of 33.



Gymnasienämnden 2022-05-18 
 
        

  

Sida 18 av 32 
 

§ 54  Digitaliseringens möjligheter, lägesrapport 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens sammanträde 2021-09-01, § 82 Övriga frågor e) lyfte 

ordförande Roger Suup (S) frågan om att inventera digitaliseringens möjligheter.  

2021-10-15 beslutade gymnasienämnden att förvaltningen får i uppdrag att påbörja 

inventeringen av digitala möjligheter och återkomma med uppföljning och förslag på 

upplägg. 2022-03-30 beslutades det även om att lägga uppföljningen som en del i 

årshjulet. 

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om att projekt 

Digitalt lärande 2.0. kommer att startas upp inom området. Projektet ska pågå i 3 år och 

kostnaden kommer att finansieras av medel från LKAB akademin. Planer finns bland 

annat på att bygga upp två hybridklassrum. 

En projektledare har anställts som ska arbeta tillsammans med en grupp som kommer att 

bestå av exempelvis fjärrsamordnare, fjärrhandledare och förstelärare. I projektet finns 

avsikt att bjuda in medlemskommunernas grundskolan och samverka med Lärcentra där 

så är lämpligt.  

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2021-09-01, § 82 Övriga frågor e) Inventera 

digitaliseringens möjligheter – Roger Suup (s) 

2. Gymnasienämndens protokoll 2021-10-15, § 94 Inventering av digitaliseringens 

möjligheter 

3. Revisionsrapport - Gymnasieskolans digitalisering, Pwc, januari 2022 

4. Gymnasienämndens protokoll 2022-03-30, § 31 Digitaliseringens möjligheter, lägesrapport 

 

 

Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för lägesrapporten och lägga den till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för lägesrapporten och lägga den till handlingarna. 
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§ 55  Utvärdering av erfarenheter och lärdomar med anledning av  

         pandemin, lägesrapport 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens sammanträde 2021-09-01, § 82 Övriga frågor f) lyfte ordförande 

Roger Suup (s) frågan om att utvärdera erfarenheter och lärdomar med anledning av 

pandemin. 

2021-10-15 gav gymnasienämnden förvaltningen i uppdrag att påbörja Utvärdering av 

erfarenheter och lärdomar med anledning av pandemin och återkomma med uppföljning och 

förslag på upplägg. 

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar gymnasienämnden om att ett arbete 

genomförs inom hela Lapplands kommunalförbund för att förbundet ska kunna fånga 

upp erfarenheter och lärdomar med anledning av pandemin. 

Diskussioner förs i arbetsgrupper under ledning av chef. Arbetet beräknas vara klart 

under vårterminen 2022. Materialet ska sammanställas av personalkonsulten i samråd 

med förbundschef. 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2021-09-01, § 82 Övriga frågor f) Utvärdering av 

erfarenheter och lärdomar med anledning av pandemin – Roger Suup (s) 

2. Gymnasienämndens arbetsutskotts protokoll 2021-09-29, § 88 Utvärdering av erfarenheter 

och lärdomar med anledning av pandemin 

3. Gymnasienämndens protokoll 2021-10-15, § 95 Utvärdering av erfarenheter och lärdomar 

med anledning av pandemin 

4. Gymnasienämndens protokoll 2022-03-30, § 32 Utvärdering av erfarenheter och lärdomar 

med anledning av pandemin, lägesrapport 

 

 

 Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för lägesrapporten och lägga den till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för lägesrapporten och lägga den till handlingarna. 
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§ 56  Revidering årshjul 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens sammanträde den 2022-03-30 beslutades det att 

gymnasienämnden ska följa digitaliseringens utveckling samt försteläraruppdragen 

genom att föra in det i årshjulet.  

Förvaltningen föreslår en revidering av årshjulet där uppföljning av digitaliseringens 

utveckling görs vid det tredje och sjätte sammanträdet under året och 

försteläraruppdragen vid det femte. 

 

Underlag 
1. Bilaga 6. Gymnasienämndens Årscykel rev maj 2022 

 

 

 Förslag till beslut 
att godkänna förslag till revidering av Årscykel gällande införande av Uppföljning av 

digitaliseringens utveckling samt Uppföljning av försteläraruppdragen. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att godkänna förslag till revidering av Årscykel gällande införande av Uppföljning av 

digitaliseringens utveckling samt Uppföljning av försteläraruppdragen. 
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§ 57  Fråga om gemensamt antagningskansli 
 

Ärendebeskrivning 
2021-09-01 informerade gymnasiechef Marianne Stöckel om att förvaltningen hade fått 

ett mejl i juni från samordnare för skolchefsnätverket i Norrbottens Kommuner med en 

förfrågan om ett samarbete kring en antagningsorganisation. Fyrkantens 

gymnasiesamverkan har väckt frågan om att göra en utredning för att se om det är 

möjligt att få till en gemensam antagningsorganisation i Norrbotten och eventuellt 

tillsammans med Västerbotten.   

 

Gymnasienämnden beslutade 2022-03-30 

att förvaltningen får i uppdrag att göra en genomlysning av Lapplands Gymnasiums 

antagningskansli och återkomma med information kring den.  

----  

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om att utredningen från 

Norrbottens kommuner är klar. I den framkom och föreslås bland annat att  

- Luleå kommun blir huvudman för en gemensam antagningsorganisation för Norrbotten där 

även Västerbotten ska kunna anslutas.  

- Luleå kommun handhar i dagsläget, genom Fyrkantens gymnasiesamverkan, 63% av länets 

gymnasieantagning och kansliet är en välfungerande och digital antagningsorganisation 

med hög kompetens. 

- Antagningskansliet i Luleå är i dagsläget bemannad med en handläggare + en 50% 

samordningstjänst som också är ”back-up” för handläggaren när det krävs. 

- Utredningen öppnar upp för geografisk representation på annan plats än Luleå för de 

handläggare som ska rekryteras. Detta innebär avvägning mellan att alla handläggare sitter 

tillsammans och att rekrytera någon med hög kompetens och lämplighet.  

 

I utredningen beskrivs nyckeltal avseende kostnader per kommun/elev som framtagits utifrån 

preliminära budget för gemensamt antagningskansli med Luleå som huvudman samt tre olika 

scenarion på kostnader beroende på vilka som ansluter sig och antal tjänster.  

Scenario 1: 

- Hela Norrbotten och Västerbotten ansluter sig i juni 2022. Cirka 6 800 ansökningar med 

totalt 3½ - 4 resurser. 

Beräknad budget på 3,6 – 3,8 mkr vilket blir ungefär 663 – 699 kr/elev. 

 

Scenario 2: 

- Hela Norrbotten ansluter sig i juni 2022. Cirka 3 300 ansökningar med totalt 2½ resurs. 

Beräknad budget på 2,5 – 2,7 mkr vilket blir ungefär 938 – 1 061 kr/elev. 

 

Scenario 3: 

- Är inte aktuellt för Lapplands kommunalförbund då detta scenario gäller Fyrkanten och 

Västerbotten. 

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om att ett beslut från 

gymnasienämndens sida behöver tas om en eventuell anslutning innan den 17 juni 2022.  

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2022-03-30, § 40 Övriga frågor b) Gemensamt 

antagningskansli i Norrbotten och Västerbotten – Roger Suup (S) 

2. Bilaga 7. Gemensam organisation för gymnasieantagning, Norrbottens kommuner, Lena 

Nyström 2022-05-04 
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 Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att ta fram en analys av Lapplands Gymnasiums 

antagningskansli och med den göra en jämförelse med vad utredningen av Norrbottens 

kommuner har kommit fram till.  

att ett extra insatt gymnasienämndsmöte i ärendet blir den 14 juni 2022, digitalt, kl. 

08.30 – 09.30. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att ta fram en analys av Lapplands Gymnasiums 

antagningskansli och med den göra en jämförelse med vad utredningen av Norrbottens 

kommuner har kommit fram till.  

att ett extra insatt gymnasienämndsmöte i ärendet blir den 14 juni 2022, digitalt, kl. 

08.30 – 09.30. 
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§ 58  Förutsättningar att starta ett fjärde år på Teknikprogrammet 
 

Ärendebeskrivning 
Vice ordförande Karl-Erik Taivalsaari (V) ställde frågan vid gymnasienämndens 

sammanträde 2022-03-30 om det finns möjlighet att starta upp det fjärde året på 

teknikprogrammet. Gällivare Näringsliv har ställt frågan då behov finns för att kunna 

matcha den utveckling som kommer. I och med den positiva utvecklingen för industrin 

och dess omställning medför det en efterfrågan på arbetskraft och kompetens. 

Företagarna är i sin tur beredd på att ge praktikplatser.  

 

Gymnasienämnden beslutade 2022-03-30 

att förvaltningen får i uppdrag att titta på förutsättningarna att starta upp ett fjärde år på 

teknikprogrammet. 

----  

 

Biträdande gymnasiechef Inger Hieta informerar för gymnasienämnden om att vissa villkor 

måste uppfyllas enligt Skolverket för att ett 4:e år ska kunna startas. Bland annat måste en 

elevprognos genomföras för att se om det finns ett intresse för utbildningen samt att en ansökan 

ska göras till Skolverket ett år innan planerad start. 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens arbetsutskotts protokoll 2022-03-15, § 40 Övriga frågor a) Fråga från 

Gällivare Näringsliv – Karl-Erik Taivalsaari (V) 

2. Gymnasienämndens protokoll 2022-03-30, § 35 Fråga från Gällivare Näringsliv 

3. Bilaga 8. Ärende Teknikprogrammet ett 4 år 

 

 

 Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att under nästa läsår 2022/2023 undersöka förutsättningarna för 

att starta ett fjärde tekniskt år 2024 och/eller teknikcollege. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att under nästa läsår 2022/2023 undersöka förutsättningarna för 

att starta ett fjärde tekniskt år 2024 och/eller teknikcollege. 
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§ 59  Vård och Teknikcollege 
 

Ärendebeskrivning 
Vid tidigare sammanträden har diskussioner förts om att utreda möjligheten att inför 

vårdcollege och teknikcollege på Lapplands Gymnasium. En information kring detta 

önskades av Karl-Erik Taivalsaari (V) och Roger Suup (S) vid gymnasienämndens 

arbetsutskotts sammanträde 2022-05-06 under § 64 Övriga frågor. 

 

Gymnasienämndens arbetsutskott beslutade 2022-05-06 

att förvaltningen får i uppdrag att ge information kring vård- och teknikcollege vid 

gymnasienämndens sammanträde den 18 maj 2022. 

----  

 

Biträdande gymnasiechef Inger Hieta informerar för gymnasienämnden om att en av Lapplands 

Gymnasiums förstelärare har fått i uppdrag att undersöka förutsättningar och möjligheter för 

Lapplands Gymnasium att ingå i Vårdcollege och/eller Teknikcollege. Ett första möte har 

genomförts och en återkoppling om hur arbetet fortskrider ska genomföras innan vårterminen 

2022 är avslutad. 

 

Underlag 
1.  

 

 

 Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att redogöra vid gymnasienämndens sammanträde under hösten 

2022 för vad man har kommit fram till gällande förutsättningar och möjligheter att Lapplands 

Gymnasium kan ingå i Vårdcollege och/eller Teknikcollege. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att redogöra vid gymnasienämndens sammanträde under hösten 

2022 för vad man har kommit fram till gällande förutsättningar och möjligheter att Lapplands 

Gymnasium kan ingå i Vårdcollege och/eller Teknikcollege. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TeamEngine E-Signing

TeamEngine Document E-Sign ID: B84BAAC3-A175-4716-B64D-4657329834FC. Page 24 of 33.



Gymnasienämnden 2022-05-18 
 
        

  

Sida 25 av 32 
 

§ 60  Utredning, gratis mensskydd 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens sammanträde 2022-02-16 besökte eleverna Liv Heikki, Jennifer-

Isabell Nilsson och Clara Videll från NA20 på Lapplands Gymnasium Kiruna nämnden. 

De lyfte frågan om gratis mensskydd på skolorna. De anser att detta är en fråga om 

jämställdhet och att gratis mensskydd borde vara en självklarhet på våra skolor. Eleverna 

tror att det för många kan vara ett tabubelagt samtalsämne och att införandet av gratis 

mensskydd på skolorna skulle öppna upp för samtal kring ämnet. Detta tänker eleverna 

skulle ha en positiv inverkan för både tjejer och killar och vara ett steg mot ett mer 

jämställt samhälle. Genom gratis mensskydd kan närvaron också öka då elever inte 

behöver gå hem från skolan för att de har fått mens och saknar mensskydd. 

 

”Vi tycker att Lapplands Gymnasium ska utreda frågan och därefter fatta ett positivt 

beslut! Gör Lapplands Gymnasium till föregångare i detta. ”  

Videll, Heikki, Nilsson i NA20  

 

Gymnasienämnden beslutade 2022-02-16 

att förvaltningen får i uppdrag att utreda förutsättningen att kunna införa gratis 

mensskydd på Lapplands Gymnasiums skolor. 

----  

 

Biträdande gymnasiechef Inger Hieta redovisar för gymnasienämnden en jämförelse av 

två olika företags koncept och kostnadsförslag gällande automater/boxar och leverans av 

mensskydd, samt även en jämförelse med kostnad av bindor från apotek/affär. 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2022-02-16, § 18 Övriga frågor d) Skrivelse Gratis 

mensskydd – Elever NA20 Lapplands Gymnasium Kiruna 

2. Bilaga 9. Kostnader gratis mensskydd 

 

 

Förslag till beslut 
att införa boxar med gratis mensskydd på Lapplands Gymnasiums skolor. 

att förvaltningen får i uppdrag att bjuda in media vid premiären av införandet av gratis 

mensskydd med boxar. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att införa boxar med gratis mensskydd på Lapplands Gymnasiums skolor. 

att förvaltningen får i uppdrag att bjuda in media vid premiären av införandet av gratis 

mensskydd med boxar. 
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§ 61  Fiket Fik 1 vid Lapplands Gymnasium Kiruna 
 

Ärendebeskrivning 
Gymnasieskolan i Kiruna har ett fik, Fik1, centralt beläget i skolan. De två anställda som 

bemannar Fik1 är anställda av Socialförvaltningen i Kiruna kommun och de handleder 

arbetstagare som hör till den så kallade dagliga verksamheten. Fiket har fungerat på det sättet 

under många år och långt innan ansvaret för gymnasieverksamheten i Kiruna kommun övergick 

till Lapplands kommunalförbund. 

 

Annika Lindström, enhetschef vid Socialförvaltningen och Irene Sikku, avdelningschef vid 

Socialförvaltningen informerade den lokala skolledningen och gymnasiechefen vid ett möte 

2022-01-21 att man beslutat att sluta bemanna fiket efter vårterminens utgång, det vill säga i 

juni 2022. Detta hade Annika Lindström signalerat om vid ett möte med den lokala 

skolledningen i december 2021. 

----  

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om att den lokala 

skolledningen har arbetat med frågan för att hitta en lösning inför hösten 2022. I dag är 

prognosen att man kommer att kunna lösa det inom ram under höstterminen 2022 men 

verksamheten kommer att behöva en tilldelad budget inför budgetår 2023. Arbete kring  

ärendet kommer att fortgå. 

 

Underlag 
1. Bilaga 5. 2022-02-16 Meddelade förändringar angående fiket Fik1, Lapplands Gymnasium 

Kiruna 

2. Gymnasienämndens protokoll 2022-02-16, § 8 Meddelade förändringar angående fiket 

Fik 1, LG Kiruna 

 
 

Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den till handlingarna. 
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§ 62  Lärarlönelyftet 
 

Ärendebeskrivning 
Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om att Riksdagen har 

beslutat att minska Lärarlönelyftets anslag år 2023 från nuvarande tre miljarder kronor till två 

miljarder. I budgetpropositionen finns även en avisering om ytterligare en minskning till en 

miljard kronor år 2024.  

Detta är en åtgärd som genomförs för att de riktade statsbidragen inom utbildningsområdet ska 

bli färre och enklare. En ambition som aviserades i budgetpropositionen för 2018. 

 

Pengarna från Lärarlönelyftet överförs till statsbidrag för Stärkt likvärdighet och 

kunskapsutveckling (SFS 2018:49). Statsbidraget för Stärkt likvärdighet och 

kunskapsutveckling kan inte användas för lärarlöner och riktas inte till gymnasieskolorna. Detta 

innebär att bidrag uteblir till gymnasiets verksamheter om inte beslut om omfördelning av 

medel tas.  

 

Underlag 
1. Bilaga 12a. Skolverket Beslut bidragsramar Lärarlönelyftet 2022 – 2023 

2. Bilaga 12b. Skolverket Bilaga 4 Information anslagssänkning 

3. Bilaga 12c. Skolverket Bilaga 3 Lärarlönelyftet 2022 – 23 

 
 

Förslag till beslut 
att hänskjuta ärendet till Direktionen då det avsevärt påverkar gymnasieverksamhetens 

personalbudget 2023. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att hänskjuta ärendet till Direktionen då det avsevärt påverkar gymnasieverksamhetens 

personalbudget 2023. 
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§ 63  Stads- och samhällsomvandling 
 

Ärendebeskrivning 
Information om stadsomvandlingen i Kiruna och samhällsomvandlingen i Gällivare är ett fast 

ärende som finns på dagordningen vid varje sammanträde. Detta beroende på att Lapplands 

Gymnasium är påverkad av den samhällsförändring som sker i båda kommunerna.  

 

 

Gällivare 

Karl-Erik Taivalsaari (V) informerar om att förhandlingar om anbud gällande byggnationen av 

Multifunktionshuset pågår men att mer information kring det inte kan ges än. Det är tyvärr ett 

svårt läge just nu att göra upp avtal då material och annat har blivit dyrare och samtidigt är 

behovet av lokaler stort. 

 

Kiruna 

- 1 – 3 september 2022 invigs det nya centrumet i Kiruna. 

- Hotell Ferrum har stängt den 5 april 2022 och nu är det Scandic hotell som öppnat i det nya 

  centrumet. 

- 2023 ska den nya gymnasieskolan vara klar, likaså badhuset. 

- Placering av sjukhuset är i dagsläget inte klart. Diskussioner pågår mellan regionen och 

kommunledningen.  

- Placering av järnvägsstationen kommer att bli söder om Lombololeden med en  

  järnvägsdragning längs med väg 870, Nikkaluoktavägen. 

 

Underlag 
1.  

 

 

 Förslag till beslut 
att tacka för informationen och lägga den till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka för informationen och lägga den till handlingarna. 
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§ 64  Delegationsbeslut 
 

Ärendebeskrivning 
Vid sammanträden delges beslut gällande anställningar, tjänstledighet och personals egna 

uppsägningar som skolledning och gymnasiechef Marianne Stöckel tagit enligt 

delegationsordningen. 

 

Underlag 
1. Enligt bilaga delegationsbeslut ”LG maj 2022” 

 

 

Förslag till beslut 
att godkänna tagna delegationsbeslut och lägga dem till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att godkänna tagna delegationsbeslut och lägga dem till handlingarna. 
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§ 65  Förvaltningens information 
 

Ärendebeskrivning 
Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar. 

 

- Sprickbildning på Hjalmar Lundbohmsskolan 

Skolan är starkt påverkad av gruvans verksamheter. Möten sker regelbundet och arbetet med 

att stärka upp lokalerna fortgår. Frisörprogrammet har tillfälligt flyttat till gamla centrum i 

HM:s gamla lokaler.  

 

 

- Förberedelse med anledning av världsläget 

Lapplands Gymnasium har i dagsläget inga elever från Ukraina. De flesta som har anlänt till 

Sverige är kvinnor och yngre barn. Information kommer om att många har återvänt till sitt 

hemland samt att barn och ungdomar läser på fjärr/digitalt mot lärare i sitt hemland.  

 

 

- Avslutad skolchefsutbildning 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar om att hon har slutfört sin skolchefsutbildning.  

 

 

- Deltagande vid Sveriges Kommuner och Regioners gymnasiekonferens 2022 (SKR) 

Gymnasiechef Marianne Stöckel och biträdande gymnasiechef Inger Hieta samt Jonas 

Wiandt, Johan Nilsson och Robert Lundberg Lapplands Gymnasium har deltagit och berättat 

om sina erfarenheter av fjärrundervisning och hur de kunde ha nytta av det under pandemin. 

Detta utifrån temat Digitaliserad undervisning i praktiken – från EU-rekommendation till 

klassrumsundervisning. 

 

 

- PDV-utbildning 

Då det på senare tid har inträffat allvarliga händelser med dödligt våld i Sveriges och övriga 

världens skolor har det uppstått behov av utbildning kring det. En PDV-utbildning (Pågående 

Dödligt Våld) är på gång inom Lapplands Gymnasium. 

 

Underlag 
1.  

 

 

Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den till handlingarna. 

 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den till handlingarna. 
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§ 66  Delgivningar 
 

Ärendebeskrivning 
Förvaltningen informerar gymnasienämnden om att det finns delgivningar att ta del av till 

dagens sammanträde. Dessa finns upplagda i politikerportalen TeamEngine. 

 
 

Underlag 
1. Bilaga 13a. Skolverket Beslut bidragsramar Lärarlönelyftet 2022 – 2023 

2. Bilaga 13b. Skolverket Bilaga 4 Information anslagssänkning 

3. Bilaga 13c. Skolverket Bilaga 3 Lärarlönelyftet 2022 – 23 

4. Bilaga 14a. Norrbottens Kommuner, Gemensam antagning gymnasieskola § 13  

5. Bilaga 14b. Norrbottens Kommuner, Gemensam gymnasieantagning - utredning 

 

 

Förslag till beslut 
att tacka för informationen och lägga den till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka för informationen och lägga den till handlingarna. 
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§ 67  Övriga frågor 
 

Ärendebeskrivning 
Mötet har möjlighet att lägga till frågor under denna punkt. 

 

a) Aktuell skolpolitik i Piteå – Karl-Erik Taivalsaari (V) 

Den 24 - 25 augusti 2022 arrangeras Aktuell skolpolitik i Piteå. Frågan lyfts om 

ledamöter från gymnasienämnden ska delta. 

 

 
b) Ridinriktning på Lapplands Gymnasium Gällivare – Karl-Erik Taivalsaari (V) 

I Gällivare kommun finns ett intresse av att starta upp en ridinriktning på Lapplands 

Gymnasium Gällivare. Ärendet har tagits upp vid tidigare sammanträden och frågan 

är hur långt man har kommit i den. 

Gymnasiechef Marianne Stöckel påminner gymnasienämnden om att 

Riksidrottsförbundets förslag till ett reviderat idrottsgymnasiesystem ligger på ”is” 

hos Riksdagen vilket innebär att Ridsportförbundet har stängt för nya etableringar 

inom Nationellt godkända utbildningar (NIU). 

 

c) Anläggningsfordon i Kiruna – Roger Suup (S)  

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar gymnasienämnden om att arbete pågår 

men kan inte ge någon vidare information än.  

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2021-09-01, § 82 Övriga frågor h) Häst-/ridinriktning, NIU i 

Gällivare 

2. Gymnasienämndens protokoll 2021-09-01, § 82 Övriga frågor i) RIG- och NIU-

utbildningar 

 

 

Förslag till beslut 
att ordförande och ledamöter från gymnasienämndens arbetsutskott har möjlighet att delta vid 

Aktuell skolpolitik i Piteå. 

att var och en i gymnasienämndens arbetsutskott anmäler sig själv till Aktuell skolpolitik. 

att förvaltningen får i uppdrag att undersöka om dispens är möjligt att få för att kunna starta 

upp en ridinriktning på Lapplands Gymnasium Gällivare. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt mötets förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att ordförande och ledamöter från gymnasienämndens arbetsutskott har möjlighet att delta vid 

Aktuell skolpolitik i Piteå. 

att var och en i gymnasienämndens arbetsutskott anmäler sig själv till Aktuell skolpolitik. 

att förvaltningen får i uppdrag att undersöka om dispens är möjligt att få för att kunna starta 

upp en ridinriktning på Lapplands Gymnasium Gällivare. 

 

 

§ 68  Avslutning 
  Ordförande Roger Suup tackar för visat intresse och avslutar sammanträdet. 
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